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Svar på init iat iv från M C KD om samordning
mellan Uppsala kommun Arenor och
fastigheter samt idrot ts- och frit idsnämnden

Förslag t ill beslut

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar

1. att besvara initiativärendet enligt föredragning i ärendet.

Ärendet

Madeleine Andersson (M), Marcus Jansson (M), Johannes Thernström (M), Tilde Lind
(C), Anton Wallgren (C) och Torkel Kjösnes (KD) föreslår i ett initiativ att en översyn av
nuvarande samordningsrutiner för att identifiera var bristerna ligger, ett upprättande
av en tydlig kommunikationsplan mellan enheterna för att säkerställa snabbare och
mer tillförlitliga besked till föreningar och aktörer samt att regelbundna
samordningsmöten mellan cheferna för Arenor och fastigheter samt Idrotts- och
fritidsnämnden för att kontinuerligt övervaka och förbättra samarbetet.

Beredning

Ärendet har beretts av kultur-, idrotts-och fritidsförvaltningen

Föredragning

Förvaltningen besvarar initiativärendet genom nedan punktlista.

1. Översyn av samordningsrutiner och identifiering av brister

Svar: Förvaltningen har ett uppdrag att se över uppdragsavtal gällande Fyrishov
utifrån ett förenings-och idrottsligt perspektiv. Upphandling av konsult gick ut innan
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sommaren, men tyvärr inkom inget anbud, så nu har vi vänt oss direkt till två 

leverantörer för att kunna starta utredningen av Fyrishov. 

I övrigt har de brister som uppdagades under våren kring Studenternas fotbollsarena 
resulterat i ett antal åtgärder. Förvaltningen har påbörjat en översyn av de nuvarande 
samordningsrutinerna, särskilt med fokus på att förbättra samarbetet mellan 

kommunen, föreningar och ansvariga för arenor. De brister som uppdagades på 

Studenternas har lett till konkreta åtgärder som genomförts i nära samverkan med 
förvaltningen, Alliansen Uppsala Fotboll (AUF) och Uppsala kommun arenor och 
fastigheter AB (UKAF). 

Exempel på åtgärder: 

 Nytt regelverk framtaget tillsammans med AUF för att säkerställa tydliga 
riktlinjer kring tillträde och bokning av Studenternas. 

 Ökad automatisering av bokningsprocessen via Interbook Go, vilket minskar 

risken för felaktigheter och ökar transparensen. 

 Veckovisa avstämningsmöten mellan Bokningsservice och förvaltningen för att 

snabbt kunna identifiera och åtgärda eventuella brister. 

 Utreda eventuell flytt av Bokningsservice tillbaka till IFN/förvaltning. 

Samverkan mellan förvaltningen, AUF, UKAF och Bokningsservice har varit central för 

att stärka bokningsprocesserna och säkerställa att alla föreningar får samma 

förutsättningar. En översyn av andra arenor, som Fyrishov, pågår även för att 
säkerställa att samma standard och rutiner implementeras där. 

 

2. Kommunikationsplan mellan enheterna 

Svar: Kommunikation och transparens har varit kärnan i vårt arbete med att förbättra 
hanteringen av arenor som Studenternas. Genom samverkan med AUF har vi inte bara 

skapat nya regelverk utan också infört bättre informationsflöden mellan föreningar, 
förvaltningen och UKAF. 

Åtgärder: 

 Regelbundna avstämningsmöten med Bokningsservice, som är en del av 
UKAF, för att säkerställa snabb återkoppling till föreningar. 

 AUF har spelat en nyckelroll i att demokratiförankra och remittera de nya 
reglerna med Uppsala fotbollsföreningar. 

 Bokningsservice har fått en central roll i att implementera de nya reglerna och 

att direkt kommunicera med föreningarna, vilket garanterar att alla föreningar 
får snabb och korrekt information. 

Genom tätare samverkan med UKAF och AUF ser vi redan förbättrad kommunikation, 
och det nya systemet erbjuder en mer strukturerad och transparent dialog med 

föreningar och aktörer. 

 

3. Regelbundna samordningsmöten mellan cheferna för Arenor och fastigheter 
samt Idrotts- och fritidsnämnden 
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Svar: Idrottschef och VD för UKAF träffas redan regelbundet för att diskutera 

övergripande frågor, något som har bidragit till bättre samverkan och mer effektiv 
hantering av arenor som Studenternas. 

Utöver dessa möten har vi även regelbundna avstämningar med AUF och andra viktiga 
aktörer inom fotbollen, vilket säkerställer att föreningarnas intressen beaktas. Genom 

detta har vi skapat en stabil plattform för att kontinuerligt övervaka och förbättra 

samarbetet mellan kommunen, UKAF och föreningslivet. 

Ekonomiska konsekvenser 

Ekonomiska konsekvenser är inte relevant i ärendet 

Beslutsunderlag  

 Tjänsteskrivelse daterad den 3 oktober 2024 

 Bilaga, Initiativärende: Bristande samordning mellan Uppsala kommun Arenor 
och fastigheter samt idrotts- och fritidsnämnden  
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Initiativärende: Bristande samordning mellan Uppsala kommun Arenor 
och fastigheter samt Idrotts - och fritidsnämnden  
Ärende  
Vi vill härmed lyfta ett initiativärende gällande den bristande samordningen mellan Uppsala 
kommuns enhet för Arenor och fastigheter och Idrotts - och fritidsnämnden. Denna bristande 
samordning har under de senaste åren orsakat betydande problem för flera i drottsföreningar 
i kommunen. Vi som ledamöter i nämnd har för dålig insyn i den verksamhet vi betalar för och 
fattar avgörande beslut om. Vi vill veta mer. 
 
Bakgrund  
Under de senaste åren har vi som opposition, Uppsala kommuns föreningar och media 
rapporterat om flera incidenter som tydligt pekar på en bristande samordning mellan dessa 
två kommunala enheter. Föreningar har uttryckt frustration över sena besked om tillg ång till 
lokaler och arenor, samt överraskande ändringar i bokningssystem och tillgänglighet som har 
påverkat deras verksamhet negativt. Relationerna mellan föreningarna påverkas av dessa 
sena och otydliga besked och försvårar för både politiker och förval tningar att kunna utföra 
sina uppdrag. Kommuner ska enligt 1 kap. 2 § kommunallagen sköta sina angelägenheter på 
demokratins och den kommunala självstyrelsens grund. Som demokratiaktör bör Uppsala 
kommun arbeta proaktivt för Uppsalas bästa, något som vi up pfattar inte sker fullt ut idag. 
Detta vill vi förändra genom vårt initiativärende. 
 
Vi som ledamöter vill att när något kommer upp till ”ytan” som inte fungerar så förväntar vi 
oss att även representant från Uppsala kommun Arenor och Fastigheter finns på plats vid 
nämndtillfällende – dock inom närmaste kvartalet för att informera och svar a på frågor.  
Vår bild av det fattade beslutet med bildandet Uppsala Kommun Arenor och Fastigheter skulle 
effektivisera Uppsala kommuns totala ekonomi på 20 miljoner kronor.  
Som exempel som nedan:  
9 dec 2023 https://unt.se/sport/artikel/idrottsrorelsens -uppror-vill-se-en-forandring-av-
fyrishov/lw4k127r  
25 jun 2024 https://unt.se/nyheter/uppsala/artikel/efter -avslojandet-nya-regler-om-hur-
studenternas-far-anvandas/ly4p099l 
 
Uppföljning:  
Vi önskar att Thomas Perslund, chef för Arenor och fastigheter, och Magnus Jansson, Idrott 
och fritidschef för Idrotts - och fritidsnämnden, närvarar vid något av de kommande möten för 
att presentera en handlingsplan och besvara frågor kring de åtgärder som redan har vidtagits 
samt de som planeras framöver. 
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Vi föreslår att följande åtgärder beaktas: 
1. Att en översyn av nuvarande samordningsrutiner för att identifiera var bris terna ligger. 
2. Att upprättande av en tydlig kommunikationsplan mellan enheterna för att säkers tälla 

snabbare och mer tillförlitliga besked till föreningar och aktörer. 
3. Att regelbundna samordningsmöten mellan cheferna för Arenor och fas tigheter samt 

Idrotts- och fritidsnämnden för att kontinuerligt övervaka och förbättra samarbetet. 
 
Uppsala 2024- 09- 01 
 
Madeleine Andersson, Moderaterna  
Marcus Jansson, Moderaterna  
Johannes Thernström, Moderaterna  
Tilde Lind, Centerpartiet  
Anton Wallgren, Centerpartiet  
Torkel Kjösnes, Kristdemokraterna  
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